



## JABATAN PERTANIAN NEGERI SELANGOR KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada Kontraktor-kontraktor yang beralamat di **Daerah Sepang** sahaja yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)**, memegang **Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)**, **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** dalam Gred Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan, **Sijil Taraf Bumiputera** yang masih sah dan berdaftar dengan UPEN Selangor :-

Bil	Butir-Butir Tawaran	Harga Dokumen Tawaran	Tempat Dokumen dihantar	Syarat Pendaftaran	Lawatan Tapak	Tarikh Sebutharga Tutup
1.	<b>PP. SPG 03/2024</b>  <b>KERJA-KERJA MEMBAIKPULIH PINTU KUNCI AIR DAN MENYELENGGARA PARIT DI TKPM SG. BLANKAN DAN TKPM ULU CHUCHUH, SEPANG DIBAWAH PEJABAT PERTANIAN DAERAH SEPANG</b>	RM30.00	<b>PEJABAT PERTANIAN DAERAH SEPANG,</b> Tingkat 1, Bangunan Tun Aziz, Bandar Baru Salak Tinggi, 43900, Sepang, Selangor	Gred G1 Kategori CE Pengkhususan CE21	Ada  (Sila rujuk Tarikh & Lokasi dibawah)	<b>3hb April 2024</b>  <b>Jam 12.00 Tengahari</b>

1. Sebutharga akan dikeluarkan kepada kontraktor atau wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Penyebutharga juga perlu berdaftar dengan Unit Pembangunan Ekonomi Negeri Selangor (UPEN) dan dokumen sebutharga boleh dibeli melalui laman web Selangor tender <http://tender.selangor.gov.my>
2. Dokumen Sebutharga boleh didapati selepas sehari lawatan tapak dijalankan. Penyebutharga yang menghadiri lawatan tapak sahaja layak mengambil dan menghantar borang dokumen tawaran sebutharga. Lawatan tapak akan diadakan pada ketetapan berikut :

**Tarikh** : **27hb Mac 2023 (Rabu)**  
**Masa** : **10.30 pagi – 12.30 pagi**  
**Tempat** : **Pejabat TKPM Ulu Chuchuh, Sepang**

3. Dokumen Tawaran Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat serta ditulis disebelah atas kiri sampul No.Sebutharga dan jenis kerja yang berkaitan serta dimasukkan ke dalam Peti Tender di Pejabat Pertanian Daerah Sepang. Sebutharga yang lewat tidak akan diterima.
4. Kerajaan tidak semestinya menerima sebutharga yang paling rendah ataupun terikat kepada sebarang sebutharga. Sebarang pertanyaan sila berhubung dengan Pejabat Pertanian Daerah Sepang di talian 03-87061099.